
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 11/12/2024 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό  Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για διευκρινίσεις όσον αφορά στους ‘’αδιαφανείς λογιστικούς  

λογαριασμούς’’ για τους οποίους κάνει λόγο το Ελεγκτικό Συνέδριο στον έλεγχο 
που έχει διεξαγάγει επί του απολογισμού του έτους 2023» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Μας προξενεί εύλογα ερωτήματα, όσον αφορά  στον έλεγχο που έχει διεξαγάγει το Ελεγκτικό  

Συνέδριο επί του απολογισμού του έτους 2023, η αναφορά σε «αδιαφανείς λογιστικούς  

λογαριασμούς», οι οποίοι προέκυψαν χωρίς καμία αιτιολογία σύστασης τους και αφορούν σε 

έσοδα και έξοδα. Για τους τελευταίους, προφανώς, δεν ενημερώθηκαν, ούτε η Βουλή, ούτε οι 

Έλληνες πολίτες. Στην κοινή, δε, ορολογία, πρόκειται για τους λεγόμενους «μαύρους 

λογαριασμούς», οι οποίοι χρησιμοποιούνται για να διαμορφώνονται κατά το δοκούν τα 

διαθέσιμα του κράτους. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Ποιοι είναι, ένας προς ένας, οι ως άνω δηλούμενοι στον έλεγχο που διεξήγαγε το Ελεγκτικό 

Συνέδριο, ως «αδιαφανείς λογιστικοί λογαριασμοί», όπου περιέχονται έσοδα και έξοδα του  

ελληνικού Δημοσίου, κατά το έτος 2023 και ποιους σκοπούς εξυπηρέτησε η σύσταση και χρήση 

τους, προκειμένου για την διαχείριση των διαθεσίμων πόρων του ελληνικού κράτους, κατά την 

επίμαχη παραπάνω αναφερόμενη χρονική περίοδο; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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